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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mi lesz a méhészekkel az EU csadakozás után?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyujtanl dr. Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókörzetemben, Kiskunhalason és a környező településeken nagy számban
foglalkoznak méhészettel. Részükről gyakran merül föl az a kérdés, hogy miért nem regisztrálják
őket őstermelőként .

Így nem tudnak pályázni és fejleszteni sem, valamint bankhitelt sem kapnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Milyen segítségre számíthatnak a minisztériumtól?
Mi lesz velük az európai csatlakozás után?

K/7925 .

Várom válaszát.

Budapest, 2003 . december 19 .

Írásbeli kérdés

Dr. Szabó Erika
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